Speech Science WS 2007/8 – Exercise  II

I. Before the "Übung"  (Homework)

Consider the words:

Philosopher,  philosophical (English) and Philosoph, Philosophie (German)

a)  What are their linguistic (morphological) components?
Wie sind die Wörter linguistisch (morphologisch) strukturiert?

b)  What are their prosodic characteristics (lexical stress)?
Wie sind sie prosodisch strukturiert (Wortbetonung)?

c)  What phonetic means are used for signalling stressed syllables and for destressing  syllables (i) in German, (ii) in English?  


Welche phonetischen Mittel werden eingesetzt, um die betonten und die unbetonten Silben zu signalisieren? (i) im Deutschen, (ii) im Englischen?  

(  Transcribe the words (look up the transcription of the four words in pronouncing dictionaries if you are uncertain about their pronunciation).

   Bitte die Wörter transkribieren (schlag' die Wörter in einem Aussprachewörterbuch nach, wenn Du nicht sicher bist, wie sie ausgesprochen werden)

II. In the "Übung"

(  Examine the signal properties of the stressed and destressed syllables in the two English and the two German words (download signal files from ~wbarry/  under Teaching SpeechScience).


Betrachte genau die Signaleigenscahften der betonten und unbetonten Silben in den zwei deutschen und den zwei englischen Wörtern (Signaldateien von ~wbarry/  under Teaching SpeechScience herunterladen). 

